
Raadsvraag 

 
Opknappen tennisbanen TCB Baexem 

 
 

Afkomstig van  Raadslid P. Francot 

   

Politieke groepering  Ronduit Open 

  

Datum binnenkomst 
vraag op raadsgriffie 
+  
afhandelingstermijn 

 11nov22 
+ 
10 werkdagen 

  

Portefeuillehouder  Wethouder H. Wijers-Van der Linden 

   

Afdeling 
+ 
Team 

 Samenleving 
+ 
Beleid 

  

Join- 

raadsvragenboek 

 2022-173 

  

Vragen  Inleiding 

In februari 2022 zijn in opdracht van gemeente Leudal de 

tennisbanen van TCB uit Baexem door Kiwa ISA Sport B.V. gekeurd. 

Uit het keuringsrapport d.d. 16 februari 2022 is gebleken dat met 

name met betrekking tot de waterdoorlatendheid de tennisbanen niet 

meer voldoen aan de specificatie van de gestelde norm van NOCNSF 

en KNLTB.  

TCB is vervolgens met de gemeente als verantwoordelijke voor de 

tennisbanen in maart 2022 in overleg gegaan om te komen tot een 

structurele oplossing zodanig dat de tennisbanen vanaf 2023 weer 

voldoen aan de gestelde norm en zodat de KNLTB ook weer toestaat 

dat er in het tennisseizoen 2023 ook nog officiële wedstrijden 

(competitie en toernooien) kunnen worden gespeeld. 

In april is door de verantwoordelijke ambtenaar toegezegd dat hij op 

korte termijn met een voorstel voor een volledig nieuwe opmaak van 

de tennisbanen  middels een sobere variant naar het college zou 

gaan. Vanaf dan verloopt de communicatie opmerkelijk moeizaam. 

Meerdere malen worden toezeggingen niet nagekomen en telkens 

weer moet de tennisclub zelf aan de bel trekken en vragen om een 

(re)actie. Afspraken worden meerdere malen verzet met als resultaat 

dat tot op heden nog steeds geen verdere afspraken zijn gemaakt om 

de tennisbanen opnieuw op te maken en te laten voldoen aan de 

normen. Zie bijgevoegde mail voor de betreffende mailwisselingen.  

 

Aangezien de gemeente verantwoordelijk is voor de tennisbanen, de 

volgende vragen: 

 



Vragen 

1. Waarom neemt de gemeente Leudal niet haar verantwoordelijk- 

    heid in deze? 

2. Waarom is de ambtelijk gemaakte toezegging om de banen 

    volledig nieuw op te maken niet nagekomen? 

3. Kan een toezegging worden gedaan dat vóór 1 april 2023 (de start 

    van het tennisseizoen 2023) de tennisbanen zijn voorzien van een  

    volledige nieuwe opmaak (zoals door de ambtenaar toegezegd)  

    waardoor de tennisbanen voldoen aan de normen van NOCNSF en  

    KNLTB? 

 

  

Ambtelijk advies  Datum:  

Advies:  
De vragen als volgt beantwoorden 

1.  

In overleg met de uitvoerder en de TC Baexem is de toestand van de 

banen onderzocht door Kiwa ISA Sport B.V.. Naar aanleiding van het 

onderzoek heeft de uitvoerder opdracht gekregen om maatregelen te 

nemen tijdens het groot onderhoud van de banen in maart/april 2022 

om de waterdoorlatendheid te verbeteren. Juni/juli heeft TC Baexem 

op eigen initiatief en zonder overleg met de gemeente Leudal de 

banen opnieuw laten opmaken.  

 
2.  
Er is geen ambtelijke toezegging gedaan. 
 

3.  
Nee, enerzijds vanwege de te korte tijd tot 1 april 2023 en anderzijds 
vanwege de afweging wat het toekomstperspectief voor TC Baexem 

op deze locatie is. 
 

 

Besluit college of 
portefeuillehouder 

 Datum: 29 nov. 2022 

Besluit van (wie): College 

Besluit luidt: Akkoord 

 
 


